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Beslutningsreferat Bestyrelsesmøde  

27/11 2023 kl. 17.00 – 20.00 

Tilstede Navn Underskrift 

+ Jørgen Lassen  

+ Henrik Kristiansen  

+ Christa Skelde  

+ Karen Møller Winther  

+ Anja Kamp Damsgaard  

+ Karl Plougstrup-Petersen  

+ Daniel Nakskov  

+ Rikke Tjell Frees  

+ Søren Spanggård Petersen  

+ Trine Bjørn Leth  

+ Olav Lund  

+ Maja Greve  

 

Emne 

1.  Velkomst ved formand, tjek 
 

2.  Godkendelse af dagsorden, godkendt 
 

3.  Godkendelse og underskrivelse af referat fra sidste møde, tjek 

4.  Nyt fra formanden, tjek 
 

5.  Direktørens orientering: 
 

1. Direktørens orientering: 
 
- Generel status – orientering. 
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Det går godt på skolen, vi har haft personalearrangementer, både med 
pædagogisk indhold og julefrokost. 
Byggeriet er stoppet. 
Vi har lavet en ny busaftale med Vejle Turistfart pr. 1/1- 24. 
Vi har lavet en whistleblower ordning pr. 1/1-24 som der er lavet en lov 
om, at virksomheder med over 45 ansatte, skal have denne mulighed. 
 

- Personaleinfo. 
Vi søger en ny håndboldlærer i efterskolen og har samtaler 28/11 med 
ansættelse pr. 1/1-24. 
Jane Pedersen er stoppet og vi har ansat Allis Emborg pr. 1/11-23. 
Der er et par barsler i friskolen og et par stykker, der er kommet tilbage. 
 

- Markedsføring. 
Vi markedsfører fortsat for flere friskolebørn og de linjer vi mangler 
søgning på i efterskolen. 

- Økonomi. 
Særskilt punkt. 
 

- Socioøkonomisk undersøgelse 
Vi ligger nederst på den socioøkonomiske undersøgelses liste. 
Vi synes målestoksforholdene er meget snævre i udgangspunktet. 
 

- Vi har haft besøg af Anni Mathiesen, politiker og det var et meget positiv 
besøg. 
 
 

6.  Information fra afdelingerne. 
- Generel status. 

Efterskolen:  
Det går godt i efterskolen, efterskoleholdet er rigtig godt. 
Vores udfordring er antallet af søgende musikelever.  
Friskolen: 
Der kommer en tilfredshedsundersøgelse i friskolen, både til elever og 
forældre. 
Vi har haft en klagesag i friskolen som er håndteret og er afsluttet. 
Børnehaven: 
Der har været lidt personaleudskiftning i Børnehaven. 
Kursus: 
Det går godt i kursusafdelingen. 

7.  Nyt fra medarbejderrepræsentant: 
Dejligt med vores fysiske rammer er færdige, det nyder hele personalegruppen. 
 
 
 

8.  Økonomi – budget 2023. 
- Budgettet er gennemgået og godkendt. 

9.  Byggeri – status. 
- Næsten afsluttet - gennemgang. Vi mangler det udenfor med de grønne 

områder. 
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- Der mangler lige lidt møbler og indretning rundt omkring. 
 

10.  Statusvurdering af kommende udfordringer - diskussion. 
- Profil efterskolen – elever musik. 

En god debat om udfordringer med skolens profil. 
Vi arbejder videre med at søge musikelever 
 

- 9. klasser – status. 
 

- Overbygning friskolen – status. 
- Faciliteter. 

Vi skal kigge ind i vedligeholdelse af vores faciliteter, bl.a. 
kunstgræsbanen på sigt.  
 
Vores hjemkundskab trænger til en renovering. 
 

 
11.  Evt. 

 
 

 
 
 
 
 


